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Als ieder jaar verzorgde de sectie op zowel de voorjaars vergadering als ook op de 
najaarsvergadering een programma op de vrijdag ochtend waar de beste abstracts , 
ingezonden voor onze sectie, werden gepresenteerd.  
In het voorjaar werd plaats gemaakt voor de bespreking van de richtlijn betreffende Sedatie, 
verzorgd door (toen nog) het Genootschap van MDL artsen. 
In het najaar is een symposium gehouden over “De zin en onzin van Barrett endoscopieen in 
Nederland “ waar met medewerking van de collegae  P.Siersema, M.Craanen en E.Schoon 
gediscussieerd werd over oa surveillance van patiënten met een Barrett slokdarm en over   
endoscopische therapie van neoplasie in de Barrett oesofagus. Aan de hand van casuistiek en 
patient problematiek, gepresenteerd door beide voorzitters van de sessie, ontstond een zeer 
levendige discussie, ook mede dankzij het gebruik van stemkastjes, mogelijk gemaakt door 
Astra Zeneca, hoofdsponsor van de NVGE. 
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